
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 2. marts 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BJ
Mener ministeren at det er rimeligt, at der er flere hundrede konkursramte
medarbejdere, som stadig efter mere end 2 års forløb har penge til gode hos
Lønmodtagernes Garantifond?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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